

未來發展

Future Development

(1) *學校發展計劃 (School Development Plan)

1. 繼續發展結合卓越的教育模式(IB 及本地課程兼備)
2. 在腦基腦教育(Brain-based Learning)的基礎上，進一步發展高思維習慣(High-order Thinking; Habits of the Mind)
3. 與啓思中學(IB MYP school) 緊密聯繫，在高年級加強以英語為學習語言的訓練，確保順利升中。

1. All teachers have received hundred hours of training in IB, BBL, Thinking and Value Education in the past few years, and this will be continued in the future.
2. Professional Development also include areas on students' personal growth.
3. Individual teachers are encouraged to work on special areas of interest to become expert teachers in different fields.

(2) 教師發展及培訓 (Teacher Professional Training & Development)

1. 全校教師已接受超過一百小時在 IB、BBL、思考及價值教育的培訓，這將會繼續成為未來發展重點之一。
2. 成長教育一向也是本校教師發展的重點，將繼續加強。
3. 學校鼓勵每一位老師就著個人興趣，訂定自選發展藍圖，待日後可以成為某方面的專家。

1. All teachers have received hundred hours of training in IB, BBL, Thinking and Value Education in the past few years, and this will be continued in the future.
2. Professional Development also include areas on students' personal growth.
3. Individual teachers are encouraged to work on special areas of interest to become expert teachers in different fields.